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SKIBBY BYRÅD

1. Udskrifter af dagsordener

Udskrift af følgende dagsordener er tid
ligere udsendt til medlemmerne til orien
tering :
Ejendomsudvalget - møde den 27. november 
Teknisk udvalg - møde den 26. november 
Kulturelt udvalg - møde den 23. november 
Socialudvalget - møde den 24. november 
Økonomiudvalget - møde den 8. december 
Beskæftigelsesudvalget - møde den 17. 
november
Udvalget for Maglehøjgård Losseplads - 
møde den 9. december
Sikkerhedsudvalget - møde den 16. novem
ber
Fællesudvalget - møde den 20. november 
Hovedudvalget for adm. - møde den 17. 
november
Hovedudvalget for det tekn. omr. - møde 
den 4. december



B Y R Å D S M Ø D E

Zonelovstilladelse til byggeri af nyt 
gårdanlæg på matr, nr. 5-a Manderup by, 
Skibby
For ejer ansøges om zonelovstilladelse 
til opførelse af nyt gårdanlæg på oven
nævnte ejendom.
Ejendomsudvalget indstiller, at stuehuset 
placeres syd for bygningsloddens nord
skels forlængelse mod vest og min. 30 m 
fra vejskel.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt: 
Samme placering som ansøgt, men 25-30 m 
fra vejskel.
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Dispensation fra strandbeskyttelseslinien 
på ejendommen matr, nr. 1-k Vellerup by, 
Vellerup
Der ansøges for ejeren af ovennævnte e
jendom om dispensation fra strandbeskyt
telseslinien til opførelse af tilbygning 
til en-familiehus.
Overfredningsnævnet har i 1974 meddelt 
dispensation på betingelse af, at tilbyg
ningen ikke overskrider strandbeskyttel
seslinien mere end det nuværende hus.
I henhold til naturfredningsloven § 64-a 
bortfalder tilladelsen, såfremt den ikke 
er udnyttet inden 5 år.
Det fremsendte projekt opfylder overfred
ningsnævnets tidligere stillede krav. 
Ejendomsudvalget indstiller, at ansøg
ningen sendes til fredningsnævnet med 
anbefaling.



B Y R Å D S M Ø D E

Udstykning på matr, nr. 30 Østby by, Sel- 
sø
Ejeren af ejendommen matr. nr. 30 Østby 
by, Selsø søger om tilladelse til opde
ling af denne i 2 parceller.
Ved ejendomsudvalgets møde den 28/10 87 
besluttede man at udsætte sagen til kloak
forhold var undersøgt.
Ejendomsudvalget indstiller, at ansøger 
tilskrives, at der ikke kan bevilges zo
nelovstilladelse til udstykning på grund 
af boligloddens størrelse.
Theill Hansen og Hanne Kyvsgaard indtager 
særstandpunkt.
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Helårsbeboelse af eksisterende sommerhus

Byrådet besluttede på sit møde den 21. 
oktober 1987 at tilbagesende ansøgning 
om helårsbeboelse af det eksisterende 
sommerhus på ejendommen Koholmmosen 14, 
matr.nr. 12 b, Skuldelev by, Skuldelev 
til fornyet behandling i ejendomsudval
get.
Ejendomsudvalget indstiller, at ansøg
ningen fremsendes til Hovedstadsrådet 
uden anbefaling.
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Tilskud til Skuldelev menighedsråd

Skuldelev menighedsråd har i skrivelse 
af 26/11 87 forespurgt om tidligere med
delt tilsagn om tilskud på 150,000 kr. 
til opførelse af bygning for graverfaci- 
liteter, kapel m.v. kan overføres til 
1988.
Ansøgningen fremkommer, idet byggeriet 
først forventes påbegyndt i 1988.
I budget 1987 er der afsat et rådigheds
beløb på 150.000 kr. på investeringsover
sigten til ovennævnte projekt.
Ved en godkendelse af det ansøgte vil 
der tilsvarende skulle ske en overførsel 
af beløbet på 150.000 kr. fra 1987 til 
1988 på investeringsoversigten. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 8. 
december 1987 sagen til byrådet med anbe
faling .



B Y R Å D S M Ø D E

Tillægsbevilling til konto 6 - admini
stration og planlægning

Ved en gennemgang af faktisk forbrug pr. 
31/10 1987 samt forventet forbrug for 
den resterende del af året, er der udar
bejdet en opgørelse over behovet for til
lægsbevilling vedr. hovedkonto 6 - admi
nistration og planlægning.
Opgørelsen udviser et behov for en til
lægsbevilling på 573.000. Der er ikke 
anvist finansiering af denne merudgift, 
hvorfor der bør tages stilling til det
te .
Det skal bemærkes, at der i merudgiften 
på 573.000 kr. er indregnet et mindrefor
brug vedr. teknisk forvaltning - planlæg
ning, på kr. 35.000. Teknisk forvaltning 
ansøger om at få dette beløb overført 
til 1988, idet udgifterne vil kunne af
holdes i dette år. En godkendelse af det
te vil medføre en tillægsbevilling på 
kr. 35.000 til funktion 06 22 07/1 - tek
nisk forvaltning i 1988.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling.
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Salg af Sølvkær III
Der er afholdt møde med repræsentanter ~ 
fra Arbejderbo. .
På mødet er det aftalt, at Arbejderbo 
på vegne af Danske Funktionærers Bolig
selskab, fremsender 2 forslag til bebyg
gelse på en del af Sølvkær III. .
1. forslag vedrører opførelse af 5 ung
domsboliger og 15 almennyttige boliger
på et areal fra Sølvkærvej og umiddelbart 
vest for Havrevænget.
2. forslag vedrører opførelse af 5-8 ung * St/4
domsboliger -rrwd- for Sølvkær II på en 
del af indstriområdet. Vejforsyningen 
skal være fra Havrevænget.
Begge forslag forudsætter at bebyggelsen 
kan bruge fællesfaciliteter som fælles
hus, varmecentral m.m. i Sølvkær II og 
de 2 foreninger sammenlægges når bebyg
gelsen er færdig.
Efterfølgende er der fra Busk Byggeadmi
nistration ApS på vegne af Socialt Bolig
byggeri i Holbæk kommet tilbud om at op
føre et antal ungdomsboliger i Skulde
lev. Herudover tilbyder selskabet, at 
stå for opførelse af yderligere almennyt
tige boliger, hvis disse ønskes opført. 
Socialt Boligbyggeri skal i forvejen stå 
for opførelse af 16 almennyttige boliger 
fordelt i henholdsvis Ferslev, Skibby 
og Skuldelev.
Ejendomsudvalget anbefaler forslag nr. . 
2 med 5 ungdomsboliger syd for Sølvkær II- 
Sølvkær III udbydes til salg omgående. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådets afgø- . 
relse.
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Oplysningsskemaer for oplysninger om 
støttet byggeri
Boligstyrelsen har ved skrivelse af 2. 
oktober 1987 bedt kommunen udfylde oplys
ningsskema for opførelse af støttet byg
geri i årene 1988-1991.
Ejendomsudvalget indstiller, at Sølvkær 
XII på skema 1 ALM, slettes.
Boligselskab på skema 1 ALM pkt. 4, slet
tes .
Skema 1 AB 1990 og 91 rettes til 24 boli- 
ger/år.
Skema 1 UB pkt. 2, 9 boliger. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling,



10.

B Y R Å D S M Ø D E

Endelig godkendelse af
lokalplanforslag nr. 52, erhvervsområde 
E 7 nord for Hanghøjgård 
Byrådet godkendte på sit møde den 23. 
september 1987 ovennævnte lokalplan. 
Ankefristen udløb den 24. november 1987. 
Amtsarkæologisk kontor har anmodet om 
at blive orienteret, såsnart der forelig
ger nærmere planer for anlægsarbejdernes 
omfang og for tidspunktet for deres i
værksættelse.
Frederiksborg amtsråd henleder opmærksom
heden på arealbehovet for den planlagte 
cykelsti langs hovedlandevejen.
I henhold til lokalplanforslaget § 10.2 
er der reserveret areal til anlæg af cy
kelsti i beplantningsbæltet. 
Ejendomsudvalget fremsender lokalplan
forslaget til byrådet med anbefaling. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling.
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B Y R Å D S M Ø D E

Endelig godkendelse af
lokalplanforslag nr. 58, boligområde ved 
Sydmarken - Venslev
Byrådet godkendte på sit møde den 19. 
august 1987 ovennævnte lokalplan. 
Ankefristen udløb den 27. oktober 1987. 
Amtsarkæologisk kontor har meddelt, 
at man ikke finder anledning til at frem
sætte ønske om undersøgelser i området. 
Der er kommet indsigelser fra Marianne 
Rosén og Bjarnie Petersen samt deres ad
vokat, ligesom Hovedstadsrådet den 26. 
oktober 1987 har fremsendt anke imod be
byggelsens omfang.
Der har været afholdt møde med Hoved
stadsrådet herom.
Ankeskrivelserne samt notat fra teknisk 
forvaltning er tidligere udsendt. 
Ejendomsudvalget vedtog, at lokalplan
forslaget anbefales i sin foreliggende 
form - subsidiært reduceret til 10 boli
ger, hvis Hovedstadsrådet kræver det. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådets afgø
relse.



B Y R Å D S M Ø D E

12. Regnskabsrapport

Bogholderiet fremsender regnskabsrapport 
i budgetindberetningsniveau pr. 31/10-87 
for regnskabsråret 1987 vedrørende 

Del af konto 0 Byudvikling, bolig-
og miljøforanstaltnin
ger.

På baggrund af regnskabsrapporten har 
forvaltningen udarbejdet afvigelsesrap
port med forventet forbrug for resten 
af 1987.
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Ejendomsudvalget indstiller til øko
nomiudvalget, at der ydes fornødne til
lægsbevillinger på 
Drift kr 56.000,-
Anlæg kr 2.144,000,-
I alt kr 2.200.000,-
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling.



B Y R Å D S M Ø D E

Revidering af politivedtægt. 
Politimesteren i Frederikssund fremsen
der med skrivelse af 26. oktober 1987 
notat med forslag til ændringer til poli
tivedtægten for Frederikssund politikreds 
af 1969. Den nye vedtægt skal træde i 
kraft ca. 1. maj 1988.
I den anledning anmodes kommunalbestyrel
sen om en udtalelse til den foreslåede 
revision.
De foreslåede ændringer er et forsøg på 
at give politiet en mulighed for at 
gribe ind over for problemerne med det 
tiltagende drikkeri i Skibby by.
Notatet indeholder en nøje gennemgang 
af de foreslåede ændringer og en begrun
delse for disse, og det kan nævnes, 
at tilføjelserne i vedtægtens § 6 netop 
går ud på at kunne skride effektivt ind 
over for ovennævnte problemer.
Af yderligere betydning for Skibby kommu
ne kan nævnes ændringerne i § 31 og 32, 
som omhandler renholdelse af offentlige 
anlæg.
Teknisk udvalg anbefaler overfor økonomi
udvalg og byråd, at notatet godkendes 
i den forelagte form.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling.
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B Y R Å D S M Ø D E

Udbygningsplan for folkebiblioteksområ
det

Karsten Lolck fremsender forslag til ud
bygningsplan for folkebiblioteksområdet. 
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og vedtog at fremsende 
forslaget med anbefaling, dog tilføjes 
en beskrivelse omkring udstillingsfacili
teterne.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling
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Udviklingsarbejder på Skuldelev skole

Skuldelev skole fremsender, i henhold til 
det af folketinget vedtagne 7 punktspro
gram til udvikling af folkeskolen ansøg
ning om dispensation til forsøg samt 
tilskud til udførelse af forsøgene såle
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des:
1. tilladelse til semesterinddeling for 

skoleåret 1988/89 for 3 - 5  klasse
trin.

2. ressourcer til styrkelse af den enkel
te klasselærers arbejde omkring ele
verne .

3. ressourcer til styrkelse af danskun
dervisningen på 3. - 4. klassetrin, 
for at imødegå faglige problemer i 
nævnte fag.

4. Samarbejde med Musikskolen om et in
strumentalundervisningsforsøg på 4.
- 5. klassetrin.

Ledende skoleinspektør fremsender med 
anbefaling, og gør opmærksom på, at der 
også vil følge ansøg ninger , fra kommunens 
øvrige 2 skoler om igangsættelse af ud
viklingsarbejder. Tildeling af de lokale 
midler (undervisningsmiddel-pulje) bør 
derfor først forelægges, når alle ansøg
ninger foreligger.
Formanden for skolekommissionen har god
kendt på skolekommissionens vegne jvf. 
styrelseslovens § 22, at Skuldelev sko
les ansøgning fremsendes med anbefaling. 
Da der er tidsfrist på indsendelse af 
ansøgningen kan oplyses, at ansøgningens 
pkt. 1 og 4, skal være ind

fortsættes...
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Fortsat
sendt senest den 15/1-88 og pkt. 2 og 
3 senest den 15/2-88.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og vedtog at det pædago
giske i forsøget anbefales overfor For
søgsrådet .
Der tages stilling til det økonomiske, 
når udviklingsrådet har tilbagemeldt til
ladelse til antal forsøg.
Formanden bemyndiges til at godkende lig
nende ansøgninger fra Marbækskolen, Fer
slev skole og evt. ungdomsskolen på Kul
turelt udvalgs vegne.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 kulturelt udvalgs ind
stilling til byrådet med anbefaling. 
Borgmesteren bemyndiges til at godkende 
lignende ansøgninger fra Marbækskolen, 
Ferslev skole og evt. ungdomsskolen på 
økonomiudvalgets vegne
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Rengøring på Ferslev skole

På et møde mellem repræsentanter fra 
Ferslev skole og repræsentanter fra admi
nistrationen, er fordelingen af rengø
ringstimerne på Ferslev skole blevet af
talt .
Den ændrede fordeling er aftalt, fordi 
rengøringsarealet bl.a. er udvidet med 
pavillon.
Fordelingen tages i brug pr. 1/1-88. 
Kvindeligt Arbejderforbund har den 
13/11-87 meddelt, at de kan acceptere 
det udarbejdede forslag.
Kulturel forvaltning kan oplyse, at der 
efter den nye fordeling bliver en samlet 
udgift kr. 229.614,-. Der er afsat kr.
215.000,- på 1988-budgettet.
Det anbefales, at der søges en tillægsbe
villing på kr. 15.000,- til konto 
301-04-105-08, rengøring, som finansie
res over konto 301-04-085-03, særydelser 
pedel.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og vedtog at fremsende 
denne med anbefaling.
Økonomiudvalget den 8. december 1987: 
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen anbefaler kulturelt udvalgs 
indstilling.
Gitte Schønemann og Lone P. Nielsen af
venter stillingtagen til byrådets behand
ling .
Lise Lotte Due var fraværende.
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Vidtgående specialundervisning for børn 
i Frederiksborg amt

Frederiksborg Amtsråd fremsender debatop
læg vedrørende den vidtgående specialun
dervisning for børn og unge i Frederik
sborg amt.
Der er indkommet udtalelse fra ledende 
skolepsykolog Bjarne Nielsen og fra læ
rerråd og skolenævn på Marbækskolen. 
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og vedtog at fremsende 
Skolepsykolog Bjarne Nielsens udtalelse 
med anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling.
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18. Lakering af gulv og udskiftning af 
port i Skibby Idrætshal
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Ved behandling af sagen om byggesynsar
bejder under kulturelt udvalg besluttede 
byrådet den 19/8-87, at gulvet i Skibby 
Idrætshal skulle afslibes og lakeres for 
kr. 35.000,- og gav samtidig tillægsbe
villing på udgiften.
Halinspektør Bent Skov har efterfølgende 
givet udtryk for, at han finder det mere 
hensigtsmæssigt at anvende beløbet til 
udskiftning af porten i sydgavlen, idet 
den er konstrueret for svagt, er utæt, 
samt afstedkommer mange reparationer.
Der er indhentet tilbud på en lodret fol
deport:

Tilbud kr. 23.540,-
Ekstra pris for jernramme kr. 2.000,-
Ændringer ved gulv kr. 5.000,-

Ialt excl. moms kr. 30.540,-
Kulturel forvaltning anbefaler, at der 
foretages udskiftning af port, således 
at lakering af gulvet udsættes til 1989. 
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og anbefalede, at porten 
udskiftes for kr. 30.540,- excl. moms, 
i stedet for lakering af gulv. Der søges 
en tillægsbevilling på 1988-budgettet 
til lakering af gulvet.
John Overgård indhenter tilbud på slib
ning og lakering af gulvet.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, 
idet hun ønsker at afvente pristilbuddet 
fra John Overgård og evt. prioritering.

Under henvisning til byrådets beslutning
fortsættes....
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Fortsat
d. 22. april 1987 om at tillægsbevillin
ger så vidt muligt skal undgås, foreslår 
borgmesteren, at sagen om tillægsbevil
ling 1988 til lakering af gulvet afven
ter budgetlægning for 1989. 
Økonomiudvalget anbefaler i møde den 8. 
december 1987 at porten udskiftes for 
kr. 30.540, excl. moms i stedet for lake
ring af gulv.
Spørgsmål om slibning og lakering af 
gulv tilbagesendes til fornyet behand
ling i kulturelt udvalg.
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19. Musikskolen - månedslønnet musikskole
lærere

Sven-Erik Pedersen fremsender ansøgning 
om en tillægsbevilling på kr. 20.000,- 
til 1988 budgettet, idet der er 2 musik
skolelærere som er blevet ansat på må
nedsløn jvf. overenskomstens § 3.
Da disse ikke har været månedslønnet i 
første del af 1987 er der sparet kr.
20.000,- på lønkontoen. Dette beløb fo
reslås flyttet til 1988.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og vedtog at fremsende 
denne med anbefaling.
Økonomiudvalget den 8. december 1987: 
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen anbefaler kulturelt udvalgs 
indstilling.
Gitte Schønemann og Lone Ph. Nielsen kan 
ikke anbefale flytning af beløbet til 
1988.
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20- Budgetomplaceringer/tillægsbevillinger 
1987

Kulturel Forvaltning har gennemgået regn
skabsrapporten pr. 31/10-87 og på den 
baggrund fremsendt ansøgning om budge- 
tomplaceringer/tiIlægsbevillinger for
1987.

a. Skuldelev skole, budget 1987
Kulturelt udvalg vedtog på sit møde den 
27/4-87 på baggrund af skolekommissio
nens skrivelse af 26/3-87 vedr. skolebib
liotekets udbygning, at genoptage sagen 
i forbindelse med budgetomplaceringer 
sidst på året.
Såfremt der ydes et beløb, ønskes dette 
overført til 1988, da det kan knibe med 
at nå at foretage indkøb i 1987.
Kulturelt udvalg: Er med i den samlede 
ansøgning på side 3 (grønt skema) Skole
biblioteket, Skuldelev skole, 309 03 
049-08 kr. 28.000,-. Såfremt et beløb 
bliver bevilget, anbefales Skuldelev sko
les anmodning om at dette overføres til
1988, da det kan knibe med at nå at fore
tage indkøb i 1987.

b. Refusion af lærerløn i forbindelse med 
kurser
Ved revisionsgennemgang af 1986 reÆBska- 
bet er det konstateret, at vi har modta
get kr. 12.155,- for meget for lærerløn 
i forbindelse med kursus for en lærer 
i skoleåret 1985/86.
Beløbet er tilbagebetalt den 6/10-87, 
men der er ikke afsat beløb i 1987 på 
kontoen hvor udgiften er afholdt.
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20. Fortsat

Kulturelt udvalg: Er med i den samlede 
ansøgning.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og anbefaler, at der 
skal søges en tillægsbevilling på kr.
772.000,-.
Hanne Kyvsgaard ønsker at afvente til 
efter hun har talt med sin gruppe.

Med henvisning til byrådets beslutning 
den 22. april 1987 om at tillægsbevilin- 
ger så vidt muligt skal undgås, foreslår 
borgmesteren, at økonomiudvalget alene 
anbefaler tillægsbevilling til regulerin
gerne som følge af mer- og mindreforbrug. 
Tillægsbevillinger til nyanskaffelser 
ialt kr. 128.000 ifølge notat af 
30/11-87 for kommunebogholderen foreslås 
således ikke anbefalet.
Økonomiudvalget den 8. december 1987: 
Birgit Bangsshof Mortensen og Hans Jør
gen Mortensen anbefaler kulturelt ud
valgs indstilling.
Gitte Schønemann og Lone Ph. Nielsen an
befaler borgmesterens forslag.
Lise Lotte Due var fraværende.
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21. Klub for børn i alderen 9 - 14 år

Socialudvalget behandlede i mødet den 
24.11. 1987 forskellige forhold vedrø
rende de foreliggende planer for etable
ring af klubvirksomhed for 9 - 1 4  årige. 
Socialudvalget indstiller, at børn i 
en prøveperiode på 1 måned kan være 
tilmeldt både fritidshjem/fritidsdagple
je og klub under forudsætning af, at 
der betales for begge pladser. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling.



B Y R Å D S M Ø D E

22. Dagplejerne i Skibby kommune ansøger
om tjenestefrihed med løn på eget barns 
1 . sygedag

Økonomiudvalget vedtog på mødet den 
15.9.1987 at tilbagesende ovenstående 
ansøgning til fornyet behandling i soci
aludvalget.
Der vedlægges opgørelse over, hvilke 
personalekategorier der p.t. har fri 
på barns 1. sygedag, udtalelse fra lede
ren af dagplejeordningen samt forvalt
ningens notat af 15. november. 
Socialudvalget kan ikke anbefale, at 
dagplejerne får tjenestefrihed med løn 
på eget barns 1. sygedag.
Birgit Bangshof Mortensen og Anni Skov 
indtager særstandpunkt og ønsker sagen 
fremsendt til byrådet med bemærkning, 
at de ønsker at give dagplejerne samme 
arbejdsbetingelser som andre ansatte 
i Skibby kommune.
Økonomiudvalget den 8. december 1987: 
Gitte Schønemann og Lone Ph. Nielsen an
befaler socialudvalgets indstilling. 
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager samme særstandpunkt, 
som blev indtaget i socialudvalget.
Lise Lotte Due var fraværende.
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23. Normering på 10 ugentlige timer til Er
hvervsrådets sekretærbistand.

Byrådet godkendte den 22. april 1987 en 
yderligere normering på 10 timer ugent
lig til sekretærbistand til Erhvervsrå
det.
Da timerne ikke har kunnet placeres fast 
hos een enkelt medarbejder, er nogle ti
mer uforbrugt ved udgangen af 1987. 
Forslag af 2/12-87 fra kommunaldirektø
ren om overførelse af de uforbrugte ti
mer til 1988 vedlægges.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. december 1987 sagen til byrådet med 
anbefaling.
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25. Tillægsbevillinger 1988 » konto 598

Beskæftigelsessekretariatet ansøger om
en tillægsbevilling på kr. 98.000 til
indkøb af
truck kr. 50.000
transportbil kr. 100.000,
der leases for 4.000 pr./md
i 3 år kr. 48.000
Ialt kr. 98.000
Der kan ikke anvises finansiering af be-
løbet.
Samtidig søges om tilladelse til køb af
rambuk/krøllemaskine til kr. 65.000
+ montering kr. 5.000
ialt kr. 70.000
Beløbet forventes at kunne finansieres
ved :
Besparelse på transport og
leje af containere kr. 37.600
Merindtægter i 1988 kr. 32.400
ialt kr. 70.000
Beskæftigelsesudvalget fremsender med
anbefaling.
Økonomiudvalget vedtog i møde den 8. de
cember 1987 at spørgsmålet om køb af 
truck og transportbil udsættes, idet 
økoomiudvalget ønsker en fornyet behand
ling i beskæftigelsesudvalget, hvor ud
valget opfordres til at fremkomme med 
en takstpolitik.
Beskæftigelsesudvalget skal afholde mø
det inden næste ordinære økonomiudvalgs
møde.
Ansøgningen om køb af rambuk/krøllemaski- 
ne med finansiering ved besparelse og 
merindtægter fremsendes til byrådet med 
anbefaling.
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Godkendelse af beboerrepræsentanter til 
bestyrelsen for ungdomsboligerne, UNG- 
BO-Skibby

Landsforeningen UNGBO anmoder i skrivel
se af 26. november om kommunens godken
delse af følgende beboere, der på beboer
mødet den 12. november 1987 blev valgt/ 
indstillet til bestyrelsen:

Allan Nielsen, Hovedgaden 36A 
Lotte Binder, Hovedgaden 36A

AVN
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27. Ændring i udvalgsbesættelse

På den konservative gruppes vegne medde
ler Done Ph. Nielsen, at hun udtræder, 
og F. Theill Hansen indtræder i arbejds
udvalget vedrørende El-Centeret.



B Y R Å D S M Ø D E

28. Anmodning om en redegørelse

Anders Clausager, SF anmoder i skrivelse 
af 6/12 1987 om optagelse af følgende 
punkt på dagsorden:
"Formanden for socialudvalget bedes rede
gøre for personalereduktionerne på dag
institutionsområdet, samt de konsekven
ser de har for det pædagogiske arbejde, 
herunder lokaleproblemer, personaledæk
ning i Ydertimerne, ture udenfor institu
tionerne , vikarkontoen, aktivitetsniveau 
m. v .
Desuden ønskes en redegørelse for, hvor
ledes man vil klare de problemer, der 
opstår som følge af personalereduktioner
ne .
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29. Beredskabskommission.

Byrådet vedtog på sit møde den 20. maj 
1987, at der pr. 1/1-88 oprettes en be
redskabskommission.
Byrådet skal udpege 4 medlemmer, hvoraf 
mindst 2 skal være medlem af byrådet. 
Kommissionen består desuden af

Borgmesteren (formand)

Politimesteren

2 medlemmer udpeget af civil- 
forsvarsforbundet/Danske Kvin
ders Beredskab.
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Låneoptagelse til finansiering af udgif
ter ved energibesparende foranstaltnin
ger i 1987
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2. Kloakering, Ferslev by. Olieudskiller.
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3. Olieudskiller, Ferslev by. 
Arealerhvervelse, erstatning.
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4. Kloakering Venslev N.Ø. 
Licitation/underhåndsbud.
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5. Kloakering, Venslev Nord Øst. 
Arealerhvervelse, erstatninger
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Stillingen som skatteinspektør
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Pedellen på plejehjemmet De gamles Hjem.
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8. Souschefstilling i teknisk forvaltning
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Alkoholbevilling
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Meddelelser
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